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Concept Verslag  
Algemene Ledenvergadering Golfclub Bentwoud   
Donderdag 16 november 2023 
 
Aanwezig:  
Leden: Donald Hartman, Rini Hartman, Femke de Jong, Julien Linkerhof, Tonny van 
Zwienen, Arie Pitlo, Peter van der Togt, Joke van der Togt, Peter Ritsema, Edith Ritsema, 
Karen Raap, Jan de Waard, Marcel Valentin, Guus Zwetsloot, Dirk v.d. Veen, Carmini van 
Koot, Levente Tanka, Paul Verbeek, Ria Heskes, Gijs de Man, Corrie van Wensveen, Margina 
de Vos, Jessica van Heusden, Roel Knol, Petra Knol, Kors de Voogd, Bert van Blitterswijk, Ad 
de Wit, Conny Adams, Ans de Wit, Paul Jongman, Cees van Gent, Elly van Gent, Odette 
Zonneveld, Jeanet Beusekamp, Dorine Haarman, Lydeke Smit, Gerard Linkerhof, Herman 
Haarman, Mark Fidder, Cees Molenaar, Colin Anneese, Frits van Zijl, Hans Dibbetz, Jan 
Selles, Max v.d. Lubbe, Mark Fidler   
 
Bestuursleden: Max Alias (voorzitter),  Edwin Ludwig (Penningmeester), Jos Vos, Ton 
Korthout, Eduard de Beer (verslag). 
  
Afmeldingen ontvangen van:  
Rob Siemer, Ilse en Theo Nadort, Yvonne Kleihorst, Ad Verdel, Henk Beusekamp, Maria 
Loomans, Huub de Heij, Roy Nolten, Sophie Vos, Erna de Waard, Simke de Jong, Jacqueline 
Knetsch, John van der Spek 
  
1. Opening en mededelingen  
De interim voorzitter Max Alias opent de vergadering. Max heeft na het onverwachts aftreden 
vanwege de gezondheid van Maria Loomans het voorzitterschap tijdelijk waargenomen. Bij 
de ingekomen stukken zal een boodschap van Maria worden voorgelezen. 
 
Met de gezondheid van Theo Schotte en Roy Nolten gaat het gelukkig de goede kant op.  
 
Het verslag van de vergadering zal worden verzorgd door Eduard de Beer.  
  
2. Ingekomen stukken  
Mail van Maria Loomans wordt voorgelezen door Max Alias.  
Samenvatting: Maria vindt het heel jammer dat ze er vanavond niet bij kan zijn. Haar 
vervroegde aftreden als voorzitter betreurt ze enorm. Ze spreekt haar bewondering uit voor de 
club die elke week met zoveel vrijwilligers draaiende wordt gehouden. De samenwerking met 
de directie en de medewerkers van de baan heeft zij de laatste jaren als zeer positief ervaren. 
Ze bedankt haar medebestuurders en met name Max voor het overnemen van de taken als 
voorzitter. Ook bedankt zij de vrijwilligers die het bestuur hebben ondersteund bij de 
verschillende clubkampioenschappen. Tot slot wenst zij het (deels nieuwe) bestuur veel 
succes en plezier bij hun werk. 
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3. Goedkeuring notulen ALV 19 april 2023 
Op een klein aantal tekstuele wijzigingen na worden de notulen van 19 april 2023 
goedgekeurd. (T-leden wordt Thee-leden, in paragraaf 7 mist het woord worden in de een na 
laatste alinea, in de rondvraag van Ton Overdijk moet het woord senioren vervangen worden 
door het woord heren) 
 
4. Ontwikkelingen Golfclub Bentwoud  

a. Wedstrijdkalender (Ton Korthout) 
b. Competitie 2024 (Competitie Commissie) 
c. Ontwikkeling ledenaantal (Max Alias) 

 
Ad. a 
Ton geeft een korte toelichting op het samenstellen van de wedstrijdkalender. Hij bedankt 
Roel Knol voor de hulp die hij daarbij heeft gehad. Tevens bedankt hij de commissies voor 
hun input. De meeste wedstrijden van de verschillende commissies zijn redelijk volgeboekt. 
Er is nog voldoende ruimte voor de clubwedstrijden beschikbaar.  
Shotgun wedstrijden over drie lussen zijn niet mogelijk. Er is een wedstrijd gepland op een 
dag dat er groot onderhoud is op de gehele baan. Daar wordt een alternatief voor gezocht. 
 
De data van de clubkampioenschappen strokeplay worden veranderd, omdat dit samenvalt 
met eventueel beslissende competitie-wedstrijden.  
 
Planning 2024 
Seizoensopening  30 maart 2024 
CK Strokeplay   25 en 26 mei 2024 (wordt vermoedelijk 1 en 2 juni) 
CK Foursomes  29 en 30 juni 2024 
CK Matchplay  5 en 6 oktober 2024 
Langste dag wedstrijd  21 juni 2025 
Vierwouden wedstrijd 21 juli 2025 
Ryder Cup   1 september 2025 
Seizoen sluiting   26 oktober 2025 
 
Er zullen voor de jeugd wedstrijden worden georganiseerd op de Noordbaan en jeugd kan 
zich inschrijven op de weekend wedstrijden waarbij jeugdleden met buddy’s de baan in gaan.  
De parallel wedstrijd bij de clubkampioenschappen Matchplay wordt na de laatste flight op 
dezelfde lussen gespeeld. 
De baandirectie heeft voorgesteld om de 4-Wouden wedstrijd, de 36 van Bentwoud en de 
Langste Dag wedstrijd indien mogelijk gezamenlijk met de Club te organiseren. 
 
Ton zal de verschillende opmerkingen en wijzigingen terugkoppelen naar de commissies 
zodat de kalender spoedig kan worden gepubliceerd. De Heren en Dames-Commissie kunnen 
hun wedstrijden reeds invoeren in Proware. 
 
Ad. b 
Tonny van Zwienen geeft een toelichting op de Competitie van het voorjaar van 2024. We 
hebben een gelijk aantal teams als in 2023. Door de nieuwe opzet van de competitie zoals is 
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aangenomen tijdens een stemming bij de NGF zijn er wel wijzigingen t.o.v. de competitie in 
2023. Bentwoud zal spelen met de volgende teams: 
 
2 teams heren zondag 27 holes 
2 teams heren zondag 18 holes 
2 teams heren vrijdag 18 holes 
1 team dames zondag 27 holes 
1 team dames zondag 18 holes 
1 team dames donderdag 18 holes 
 
De teams zijn inmiddels vol. We zijn benieuwd hoe de nieuwe opzet gaat werken.  
Competitiespelers die nog clubkleding nodig hebben moeten zo snel mogelijk een afspraak 
maken met Femke de Jong. Levertijden zijn helaas sinds Brexit langer dan daarvoor. Met 
name de nieuwe competitiespelers zullen hierop attent gemaakt worden. Femke stelt zich in 
de vergadering voor aan de aanwezige leden. 
 
Ad. c 
Het aantal leden is op dit moment: 617 
Bedrijfsleden        31 
Thee leden       1 
Studenten       4 
Aandeelhouders      3 
Jeugd        20 
Leden/marshals      577 
 Totaal        633 
Nog te verwerken vertrekkende leden einde jaar   16 
Saldo        617 
 
De ervaring leert dat er tegen het einde van het jaar vaak nieuwe leden bijkomen. 
 
5. Financiën  
 
Edwin geeft een toelichting op de begroting 2024.  Het exploitatieresultaat zal  
€ 12.000 negatief zijn. Diverse posten zijn gestegen ten opzichte van 2023. Met name de post 
commissies is gestegen. We beschikken over een reserve van ongeveer € 85.000. Dit saldo is 
met name in de corona-periode opgebouwd omdat er toen veel minder uitgaven zijn gedaan. 
Het bestuur is van mening dat het begrotingstekort van 2024 geen probleem vormt en kan 
worden verrekend met de reserves van de club.  
 
Herman Haarman wil graag weten of het bestuur ook een meerjarenraming heeft gemaakt en 
of het begrotingstekort incidenteel of structureel van aard is. Hij wil graag vastgelegd zien dat 
er in de komende jaren wordt gestreefd naar een sluitende begroting.  
 
Edwin gaat nader in op de post commissies in de begroting en legt uit waar de belangrijkste 
verschillen met vorig jaar zitten. Een nieuwe post is een bedrag van € 2.300 voor de jeugd, 
gebaseerd op het jeugdplan. De post clubkampioenschappen zit nu niet meer bij de 
Wedstrijdcommissie maar is naar de nieuwe Commissie Clubkampioenschappen gegaan. De 
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stijging van de verschillende posten bij de commissies zit voor een groot deel in de gestegen 
prijzen bij de Horeca. 
 
Hans Dibbetz heeft bezwaar tegen de voorgestelde begroting. Hij vindt dat het bestuur moet 
streven naar een sluitende begroting. Hij is van mening dat als eenmaal deze bedragen zijn 
toegekend aan de commissies het moeilijk zal zijn om deze in de toekomst te verlagen. De 
opgebouwde buffer zal dan in een paar jaar tijd verdwenen zijn. Hij stelt dat de leden die niet 
deelnemen aan wedstrijden in feite meer gaan betalen voor de leden die wel meedoen aan 
wedstrijden. De penningmeester stelt dat dit inderdaad het geval is maar dat dit bijvoorbeeld 
ook geldt voor de bijdrage die de vereniging betaalt voor de competitiespelers en voor 
deelnemers aan andere clubwedstrijden. Hans stelt dat we echt zouden moeten streven naar 
een sluitende begroting. De penningmeester geeft aan dat de bijdrage aan de commissies niet 
in beton gegoten is en eventueel in de toekomst lager zou kunnen zijn. Onze buffer is op dit 
moment groot genoeg om desnoods voor een aantal jaren een negatief resultaat te kunnen 
opvangen.  Een redelijke buffer voor een vereniging als de onze zou ongeveer op € 25.000 
moeten liggen. Momenteel hebben we een buffer van € 85.000. Een oplossing voor het 
begrotingstekort zou kunnen zijn om de contributie te verhoging met bv € 25 per jaar maar 
het bestuur is van mening dat dit voor 2024 zeker nog niet aan de orde is.  
 
Femke de Jong stelt voor om de huidige verhogingen in de begrotingen van de commissies 
apart te benoemen als een extra bedrag welke niet een definitief karakter hebben. 
 
De penningmeester stelt dat de huidige situatie niet ongebruikelijk is en voor de vereniging 
geen problemen geeft. 
 
Max van der Lubbe stelt dat de huidige buffer behoorlijk hoog is en dat het bestuur zou 
moeten streven naar een lager bedrag op de bankrekening. Het zou ruimte geven om in de 
komende jaren iets extra’s te doen voor de vereniging. 
 
Herman Haarman stelt dat veel elementen in deze begroting een structureel karakter hebben. 
Hij herhaalt dat het bestuur toch moet streven naar een sluitende begroting. Er zou daarvoor 
toch een meerjarenraming moeten komen met als uiteindelijk doel een sluitende begroting. 
Eventueel met als gevolg een contributieverhoging van bijvoorbeeld € 25.  
 
Dirk v.d. Veen stelt voor dat als er een contributieverhoging nodig zou zijn dit misschien beter 
in stapjes van € 5 per jaar zou kunnen dan een bedrag van € 25 ineens. 
 
Jos geeft aan dat de post Jeugd in de begroting geen structurele post is maar het gevolg van 
een inhaalslag om het jeugdplan op de rails te zetten. Die post zal in de toekomst zeker lager 
worden. 
 
De begroting wordt met 1 stem tegen door de vergadering aangenomen. 
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Contributie 2024 
Het voorstel van het bestuur om de contributie te handhaven op het niveau van 2024 wordt 
aangenomen in de volgende categorieën: 
 

a. Contributie Gewone Leden € 100 per jaar 
b. Studenten Leden € 50 per jaar 
c. Jeugd Leden € 30 per jaar 

 
6. Benoeming Kascommissie.  
Eric Panhuijsen treedt af. Max v.d. Lubbe heeft zich gemeld als nieuw lid van de 
kascommissie. De vergadering gaat daarmee met applaus akkoord. 
 
7. Vaststellen Statuten, Huishoudelijk Reglement en Klachtreglement 
Deze stukken zijn in de vorige vergadering behandeld en daarna werden er een klein aantal 
tekstuele wijzigingen en verwijzingen aangepast. De statuten kunnen nu bij de notaris worden 
getekend. In het huishoudelijk reglement staat een verwijzing in artikel 17 naar artikel 8.9 in 
de Statuten. Dit artikel bestaat niet. Max geeft aan dat daar nog even naar gekeken wordt. 
 
Rini Hartman vraagt hoe het zit met het Handboek Commissies. Hiervoor is door de 
commissies veel input geleverd maar nog geen resultaat gezien. Max geeft aan dat dit in de 
volgende bestuursvergadering wordt behandeld. 
 
8. Samenstelling Bestuur 
Door het aftreden van Maria en Ton zijn twee nieuwe bestuursleden nodig. Ton wordt door de 
voorzitter bedankt voor zijn werk in het bestuur. 
 
We hebben John van der Spek en Gijs de Man bereid gevonden om de functies van Voorzitter 
en Bestuurslid Technische Zaken in te gaan vullen. John stelt zich voor in een video (hij is 
met vakantie) en Gijs stelt zich voor staande de vergadering. Er zijn geen tegenkandidaten. 
Beide nieuwe bestuursleden worden met applaus van de vergadering benoemd. 
  
9. Jeugdplan  
Jos geeft een nadere toelichting op het jeugdplan:  
 
Bereikte doelen in 2023: 
 Oprichting jeugdcommissie 
 Ontwikkeling promotionele activiteiten 
 Jaarkalender jeugdtrainingen 
 Koppeling jeugdopleiding en golfclub 
 Aantal nieuwe jeugdleden ontvangen 
 
Doelen 2024: 
 Werving tenminste 10 nieuwe jeugdleden 
 Wedstrijdkalender jeugd in combinatie met wedstrijden Noordwoud 
 Koppeling jeugdopleiding en lidmaatschap Club 
 Deelname weekendwedstrijden 
 Evenementen organiseren 
 Eigenaarschap wie doet wat! 
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Hans Dibbetz vraagt hoe je kunt voorkomen dat jeugd weer uitstroomt omdat ze bijvoorbeeld 
toch gaan kiezen voor een teamsport. Jos heeft daar wel ideeën over, zoals een eigen 
‘clubhuis’ of deel van het gebouw. Realisatie daarvan is ver weg. Voorlopig hopen we dat het 
succes van de jeugd zal liggen in de liefde voor de sport. 
 
Carmini van Koot vraagt of er wel genoeg wedstrijden voor de jeugd worden georganiseerd. 
Jos geeft aan dat dit zeker de bedoeling is en dat hij hoopt dat de jeugd ook met de 
weekendwedstrijden mee gaan doen. Ervaren clubleden worden van harte uitgenodigd om 
tijdens wedstrijden van de jeugd als ‘buddy’ op te treden. 
 
10. Rondvraag  
Corrie van Wensveen: Het blijkt dat er op de oliebollenwedstrijd van 31 december nog niet 
kan worden ingeschreven.  
Deze wedstrijd wordt zeer binnenkort vrijgegeven in de kalender zodat er op ingeschreven 
kan worden. 
 
Paul Verbeek: Wat is eigenlijk het beleid met betrekking tot de tent op het voorterrein van het 
clubhuis? Hij staat er eigenlijk nooit als hij het hardst nodig is. 
De tent zou tot en met windkracht 6 kunnen blijven staan volgens de leverancier. In de 
praktijk blijkt dat toch wat te optimistisch te zijn. Bovendien staat de opening pal op de 
windrichting die het meest voorkomt in dit land. De tent wordt uit voorzorg dan ook vaak 
eerder weggehaald. Helaas.  
 
11. Sluiting van de vergadering   
De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje aan 
de bar.  

  
  

  
  
  
 


